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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a közigazgatási
és igazságügyi miniszterhe z

„Mi történt a baranyai múzeumok pénzével?”

címmel .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

2012 . február 20-án szóbeli kérdést tettem fel Önnek, amire az államtitkár úr válaszolt az Ön
elfoglaltságai miatt . A kérdés a baranyai múzeumoktól „eltűnt” 100 millió Ft-ot érintette .
Tudvalevő, hogy a működéshez szükséges 175 millió Ft helyett 45 millió Ft érkezett a
múzeumokat fenntartó intézményhez, amely a napi működéshez sem elég, így több múzeumot
be kell zárni .

A kérdés benyújtása után tudtam meg, hogy a hiányzó összeg a nemzetgazdasági és a z
igazságügyi tárca közötti egyeztetésen „veszett el” . Ezt a gyanút megerősíti, hogy bár a
kérdést a nemzetgazdasági miniszternek nyújtottam be, arra mégis az Ön tárcája válaszolt .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mivel a szóbeli kérdésemre nem kaptam választ, nem derült ki, hogy hova tűnt a pénz, és
hogy hogyan segít a múzeumoknak a kormány, vagy az intézményfenntartó, ezért újra
megkérdezem . Mi történt a baranyai múzeumok pénzével? Miért vonta el az igazságügy i
minisztérium ezt a pénzt? Vállalja –e a felelősséget a minisztérium, ha bezárnak az
intézmények, vagy a felellőséget megyei szintre tolják le ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . február 21 .
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